居留许可的申请、补办
留学生持X1签证入境后须于30日内到南京市公安局出入境管理处申请办理居留许可。所需材料：
1. 本人有效护照（须持普通护照）及签证的原件和复印件；
2. 注明学习期限的学校公函和《录取通知书》；
3.《外国留学人员来华签证申请表》（JW201表或JW202表）原件;
4. 填写《外国人签证、居留许可申请表》，粘贴近期两寸正面免冠白底彩色照片1张；
5. 临时住宿登记证明（通过南京公安APP出入境端口登记的除外）；
6. 对于学习期限超过一年、年龄超过18周岁的申请者，还需提供江苏省国际旅行卫生保健中心出具的《境外人员体格检查记录验证证明》原件。
７.费用：400元／年
二、居留许可的补办
持新护照的留学生申请补办居留许可，除上述所需材料外，还须提供下列材料：
1. 因丢失护照领取新护照者，须提供公安机关出入境管理部门出具的护照报失证明或者外国驻华使馆、领馆照会；
2. 因护照即将到期或者签证页用完等情况领取新护照者，须提供本次入境时所持护照。
三、注意事项
1. 持有居留许可的留学生，可以在居留许可有效期内在华居留，也可以多次出入中国国境。
2.留学生在签证或者居留许可有效期满后需继续在南京停留或者居留，须于期满前向南京市公安局出入境管理处申请延期。
3.留学生的住址、就读院校等情况发生变化的，须在10日内向南京市公安局出入境管理处申请居留许可变更。
4.申请居留许可必须按照南京市公安局出入境管理处的有关规定缴纳费用。
5.留学生持用居留事由为“学习”，不得在华任职或就业。
6.对在中国非法居（停）留或具有其它违法行为的外国人或责任人，公安机关将依法予以处罚。
7.公安机关出入境管理部门有权依法拒发外国人签证、证件，对已发出的签证、证件有权吊销或宣布作废。


南京市公安局出入境管理处
地址：南京市白下路173号
电话：025-84420004
接待时间：周一至周六
       上午：9:00-12：00
       下午：2：00-5：00
















Residence Permit
1. Application for Residence Permit
International students holding X1 Visa should apply for a Residence Permit within 30 days since the date of entry. The following documents are required for residence permit application at Exit & Entry Administration of Nanjing Municipal Public Security Bureau.
(1) Original passport and the copy of personal information, photo, valid visa pages;
(2) Admission Letter and official letter from the university that indicates the study duration;
(3) Original Visa Application Form for Study in China (Form JW201 or Form JW202);
(4) Completed Visa and Residence Permit Application Form and one photo (white background and passport photo size);
(5) Registration Form of Temporary Residence;
(6) Health Certificate issued by Jiangsu International Travel Healthcare Center (for international students over 18 years old whose study duration in China is more than one academic year).
[bookmark: _GoBack](7) The fee:400RMB/Year.
 
2. Replacement of Residence Permit
International students who hold a new passport and have to apply for a new Residence Permit should submit the following documents together with the above-mentioned documents:
(1) Students who lose the old passport should present the certificate of lost issued by Exit & Entry Administration of Nanjing Municipal Public Security Bureau or the note from the embassy or the consulate of the home country;
(2) Students who get a new passport due to the expiration of the old passport or whose old passport pages have been used up should show the old passport which they used to enter China.
 
3. Notes
(1) International students holding a Residence Permit can reside in China within the validity period and make multiple entries into China.
(2) International students who continue to stay in China after the valid date of the Visa or the Residence Permit should go through the extension formalities before the expiration date at Exit & Entry Administration of Nanjing Municipal Public Security Bureau.
(3) International students who change the residence address or transfer to other universities should go through the formalities of residence permit change at Exit & Entry Administration of Nanjing Municipal Public Security Bureau within 10 days.
(4) International students should pay for residence permit application and extension according to the regulations of Exit & Entry Administration of Nanjing Municipal Public Security Bureau.
(5) International students’ reason for stay is study, and they should not take jobs in China. 
(6) For foreigners who illegally stay and live in China or commit other violations, the public security bureau will impose penalties in accordance with relevant regulations.
(7) Exit & Entry Administration of Nanjing Municipal Public Security Bureau has the right to reject applications for visas or residence permits and revoke or declare void of the issued visas or residence permits in accordance with relevant laws and regulations.
 
Exit & Entry Administration, Nanjing Municipal Public Security Bureau
Address: No.173 BaiXia Road, Nanjing City
Tel: 025-84420004
Reception Time: 9a.m.-12a.m. 2p.m.-5p.m, Monday-Saturday









